聖堂報告 耶穌聖誕節 24/25-12-2022

- 1. 按香港教區主教公署於 2022 年 12 月 21 日 (星期三)發出有關「進一步放寬的社交距離措施」。
 - i) 參加宗教聚會的人數上限回復至處所通常納量的 100%。
 - ii) 所有進入聖堂人士
 - 1. 必須符合「疫苗通行證」的接種要求;
 - 2. <u>不必</u>使用「安心出行」、出示「新冠疫苗接種紀錄」或「豁免證明書的二維碼」。
 - iii) 請各位按照上述有關防疫措施進入聖堂,以免觸犯相關法例。 有關最新的防疫措施,請參看香港教區及香港政府網頁。
- 2. 「除夕」(31/12 星期六)彌撒時間安排如下: 廣東話 18:30 英文 20:00

(請注意:學校停車場「除夕」泊車服務將由當日下午5:30 才開放!)

3.2022 年十一月份聖堂- 收入與支出報告如下:

收入: \$103,720,

支出: \$ 61,592,

結餘: \$ 42,128。

有關上述收支細節,請參閱聖堂正門、辦公室外報告板及 聖堂網頁。聖堂多謝各位弟兄姊妹慷慨支持!

4. 本堂每月首星期六舉行「明供聖體」,以鼓勵教友以心神與真 理朝拜,與基督作精神的契合,詳情如下...。

日期:2023年1月7日(星期六)

時間:上午8:15-9:15 (即平日7:40 彌撒後)

歡迎教友到臨一起參與。

上述所有報告,已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板,並已上載於聖堂網頁,歡迎各位查閱。主佑各位!

St. Ignatius Chapel Announcement The Nativity of the Lord 24/25 December 2022

- 1. Having assessed the pandemic development, the HKSAR Government announced on 20 December a series of further relaxation of social distancing measures applicable to religious premises are as follows:
 - a) The maximum number of persons at each religious gathering can resume 100% of the normal capacity of the venue.
 - b) All people entering the college AND the chapel MUST comply with the vaccination requirements under the Vaccine Pass but they are no longer required to use the "Leave Home Safe" mobile application nor to present the QR code of their vaccination record or Exemption Certificate upon entry.

Details of the Vaccine Pass can be obtained from the website of the HKSAR Government. Please be reminded to follow these requirements to avoid violating the law.

2. Mass schedules for New Year's Eve are as follows:

Cantonese -6:30 p.m.

English -8:00 p.m.

- * Please note that the carpark will only be open for people coming for mass on New Year's Eve starting at 5:30p.m.
- **3.** Adoration of the Blessed Sacrament in January 2023 will be held as follows:

Date: 7 Jan. (Saturday)

Time: 8:15 am - 9:15 am (right after the daily Mass at 7:40 am)

All are welcome.

4. The Financial Report of this chapel for **November 2022** is as follows:

Income : \$103,720

Expenses : \$ 61,592

Surplus: \$42,128

Thank you for your generous support!

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.

聖依納爵小堂 - 收支報告 St. Ignatius Chapel - Income & Expenditure Statement

(2002年 Year //月 Month)

項目 Items (*=其它 Others)	收入 Income	支出 Expenditure	結餘 Balance
主日奉獻 Collection on Sunday Masses	78.660-	face of grant sign	
教友奉獻 Donation from Church members	23,800-		
公教報 KKP, Sunday Examine	1.260-	1,500 -	
借用場地 Booking Classrooms		1,711-	
司绎津貼 Allowance for Priests		17.000-	
司绎谢金 Surplus for Priests		6,900-	
同工津贴/交通費 Allowance for Staff/Helpers		8.245-	
4月 愛賣物 有 好 楼 巴士 教工教食		4,393-	
通訊/電費 Phone & Electricity Bill		4.265-	
聖誕養飾 告示牌		5.681-	
禮儀用品 Articles for Liturgical		2.934-	
什項 Miscellaneous		1,145-	
维修及保養/電子泊草房電 Repairs & Maintenance	 	3320- 4498-	
*會客室椅柜		4498-	
		SAURAL IN INSTITUTE	
*			
總數 Total	103/20-	61592-	42,128,-

Mar St.